

YJ-8757 電子自動上膠錘平機

ELECTRONIC AUTOMATIC GLUE FLAT HAMMERING MACHINE

規格/Specification:

| | | |
|------|--------------|--------------|
| 型號 | Model | YJ-8757 |
| 機械尺寸 | Machine Size | 110*60*140mm |
| 淨重 | N.W | 112kg |
| 毛重 | G.W | 173kg |



特性Features:

1. 該機是自動電子上膠機和鞋面折邊機之改良機種，皮革通過該機邊自動上膠邊自動錘平，節省人工，產品質量優良，提高效率。
2. 該機採用熱熔膠，可節省上白膠等候乾燥之時間具環保要求。
3. 數碼調節熱膠溫度，出膠流量，調整方便，指示準確。
4. 通過光敏電阻自動控制出膠，膠量穩定、準確。
5. 該機具有伸縮桿裝置，新型翻折裝置，員工操作簡便。
6. 新型調速機構，調速方便。
7. 採用台灣HO.HSING電子高速伺服馬達故障最少。

1. The machine is improvement machine kind the automatic electronic glue machine and the upper folding machine type of improvement machine, the leather through the edge of this machine automatically on the edge of automatic hammer, saving labor, spreads the automatic hammer even, saves the manpower, excellent production quality, improve efficiency.
2. This machine uses the hot melt adhesive, may save the time of white glue to wait for drying with environmental protection request.
3. The numerical code adjusts the temperature of the hot glue, the glue flow, the adjustment is convenient, the instruction is accurate.
4. Automatic control glue through the photo resistance, the quantity of glue is stable、accurate.
5. This machine has a telescopic rod device and a new folding device, which is easy for employees to operate.
6. The new speed regulating mechanism, the speed velocity regulation is convenient.
7. Using Taiwan's HO HSING the electronic high-speed servo motor, which has the least faults.

